



4 JULY 2023

Phoenicia Intercontinental Hotel- Beirut

Diamond Sponsorship

الرعاية الماسية

USD 20,000

1. Logo prominently displayed on stage distinguished from Platinum and Gold sponsors' logos
 2. Banner with Logo at the conference's hall entrance
 3. Logo on Conference signage
 4. A pop-up Stand in the networking area
 5. 1 double spread advertising (2 pages) editorial in the conference special issue of Al-Iktissad Wal-Aamal and on the magazine website
 6. Premium marketing exposure in the conference's digital & printed ads
 7. Logo included in all e-mail marketing campaigns distinguished from other Sponsors' logos
 8. Logo on Conference's website page linked to your website.
 9. Logo included in all marketing campaigns on social media
 10. Web banner on IktissadEvents website Conference page and the magazine website linked to your company website
 11. Company profile on IktissadEvents website Conference page and Al-Iktissad Wal-Aamal magazine website
 12. Roll up banner in the VIP lounge
 13. 8 complementary invitations for the sponsor's executives/ guests
1. شعار المؤسسة الراعية على منصة المتحدثين في قاعة المؤتمر (حجم وموقع متميزان عن مؤسسات الرعاية البلاطينية والذهبية).
 2. شعار المؤسسة الراعية عند مدخل قاعة المؤتمر.
 3. وضع شعار المؤسسة الراعية على اللافتات المخصصة للمؤتمر.
 4. مساحة للعرض في منطقة الاستراحة (Pop-up stand).
 5. صفحتان إعلانيّتان أو تحريريتان في العدد الخاص بالمؤتمر من مجلة الاقتصاد والأعمال وفي موقع المجلة الإلكتروني.
 6. إبراز شعار المؤسسة الراعية في جميع الإعلانات الالكترونية والمطبوعة الخاصة بالمؤتمر.
 7. شعار المؤسسة الراعية في جميع حملات البريد الالكتروني الترويجية الخاصة بالمؤتمر (حجم متميز عن مؤسسات الرعاية البلاطينية والذهبية).
 8. شعار المؤسسة الراعية على موقع الاقتصاد والأعمال الإلكتروني الخاص بالمؤتمر مع الربط المباشر إلى موقع المؤسسة.
 9. شعار المؤسسة الراعية في جميع الحملات الترويجية الخاصة بالمؤتمر على مواقع التواصل الاجتماعي.
 10. باقة إعلانية خاصة بالمؤسسة الراعية في الصفحة الخاصة بالمؤتمر على موقع الاقتصاد والأعمال الإلكتروني وموقع المجلة مع الربط المباشر إلى موقع المؤسسة.
 11. نبذة عن المؤسسة الراعية في الصفحة الخاصة بالمؤتمر على الموقع الإلكتروني وموقع مجلة الاقتصاد والأعمال الإلكتروني.
 12. لوحة إعلانية في الصالة المخصصة لكبار شخصيات المؤتمر.
 13. تخصيص 8 مقاعد مجانية لضيوف الجهة الراعية لحضور المؤتمر.



4 JULY 2023

Phoenicia Intercontinental Hotel- Beirut

Platinum Sponsorship

الرعاية البلاتينية

USD 10,000

1. Logo prominently displayed on stage distinguished from Gold sponsors' logos
2. A pop-up Stand in the networking area
3. 1 advertising page or editorial in the conference special issue of Al-Iktissad Wal-Aamal magazine
4. Premium marketing exposure in the conference's digital & printed ads
5. Logo included in all e-mail marketing campaigns distinguished from other Sponsors' logos
6. Logo on Conference's website page linked to your website.
7. Logo included in all marketing campaigns on social media
8. Web banner on IktissadEvents website Conference page and Al-Iktissad Wal-Aamal magazine website linked to your company website.
9. Company profile on IktissadEvents website Conference page and on Al-Iktissad Wal-Aamal magazine website
10. 4 complementary invitations for the sponsor's executives/ guests

1. شعار المؤسسة الراعية على منصة المتحدثين في قاعة المؤتمر (حجم وموقع متميزان عن مؤسسات الرعاية الذهبية).
2. مساحة للعرض في منطقة الاستراحة (Pop-up stand).
3. صفحة إعلانية أو تحريرية في مجلة الاقتصاد والأعمال وعلى موقع المجلة الإلكتروني.
4. عرض مميز للمؤسسة الراعية في جميع الإعلانات الإلكترونية والمطبوعة الخاصة بالمؤتمر.
5. شعار المؤسسة الراعية في جميع حملات البريد الإلكتروني الترويجية الخاصة بالمؤتمر (حجم متميز عن مؤسسات الرعاية الذهبية).
6. شعار المؤسسة الراعية على موقع الاقتصاد والأعمال الإلكتروني الخاص بالمؤتمر مع الرابط المباشر إلى موقع المؤسسة.
7. شعار المؤسسة الراعية في جميع الحملات الترويجية الخاصة بالمؤتمر على مواقع التواصل الاجتماعي.
8. يافطة إعلانية خاصة بالمؤسسة الراعية في الصفحة الخاصة بالمؤتمر على موقع الاقتصاد والأعمال، وعلى موقع المجلة الإلكتروني مع الرابط المباشر إلى موقع المؤسسة.
9. نبذة عن المؤسسة الراعية في الصفحة الخاصة بالمؤتمر على الموقع الإلكتروني وفي موقع مجلة الاقتصاد والأعمال الإلكتروني.
10. تخصيص 4 مقاعد مجانية لضيوف الجهة الراعية لحضور المؤتمر.



4 JULY 2023

Phoenicia Intercontinental Hotel- Beirut

Gold Sponsorship

الرعاية الذهبية

USD 5,000

1. Logo prominently displayed on stage
2. A pop-up Stand in the networking area
3. Premium marketing exposure in the conference's digital & printed ads
4. Logo included in all e-mail marketing campaigns distinguished from other Sponsors' logos
5. Logo on Conference's website page linked to your website
6. Logo included in all marketing campaigns on social media
7. Web banner on IktissadEvents website Conference page on Al-Iktissad Wal-Aamal magazine website linked to your company website
8. Company profile on IktissadEvents website Conference page and on Al-Iktissad Wal-Aamal magazine website
9. 3 complementary invitations for the sponsor's executives/ guests

1. شعار المؤسسة الراعية على منصة المتحدثين في قاعة المؤتمر.
2. مساحة للعرض في منطقة الاستراحة (Pop-up stand).
3. عرض مميز للمؤسسة الراعية في جميع الإعلانات الالكترونية والمطبوعة الخاصة بالمؤتمر.
4. شعار المؤسسة الراعية في جميع حملات البريد الالكتروني الترويجية الخاصة بالمؤتمر.
5. شعار المؤسسة الراعية على موقع الاقتصاد والأعمال الالكتروني الخاص بالمؤتمر مع الرابط المباشر إلى موقع المؤسسة.
6. شعار المؤسسة الراعية في جميع الحملات الترويجية الخاصة بالمؤتمر على مواقع التواصل الاجتماعي.
7. ياقطة إعلانية خاصة بالمؤسسة الراعية في الصفحة الخاصة بالمؤتمر على موقع الاقتصاد والأعمال الالكتروني وموقع مجلة الاقتصاد والأعمال الإلكتروني مع الرابط المباشر إلى موقع المؤسسة.
8. نبذة عن المؤسسة الراعية في الصفحة الخاصة بالمؤتمر على الموقع الإلكتروني وفي موقع مجلة الاقتصاد والأعمال الإلكتروني.
9. تخصيص 3 مقاعد مجانية لضيوف الجهة الراعية لحضور المؤتمر.



مؤتمر الاقتصاد الاغترابي الثالث
3rd EMIGRANTS ECONOMIC CONFERENCE

4 JULY 2023

Phoenicia Intercontinental Hotel- Beirut

ORDER FORM

I confirm the following package:

☐ Diamond

☐ Platinum

☐ Gold

Company Information

Company _____
Address _____ Tel _____ Fax _____
City _____ Country _____ E-mail _____

Terms and Conditions

All Charges will be invoiced upon receipt of the completed booking form. The cost of hotel accommodation and traveling is NOT included in the fee. Full payment of the fee is due upon receipt of the order form. Payment must be received prior to the event. All bookings are considered binding on receipt of the booking form and no cancellation will be accepted. Al- Iktissad Wal-Aamal reserves the right to change the date, the venue and to amend or cancel any part of its published program including names and positions of the speakers.

☐ I agree to the terms and conditions

Authorized by Name _____ Tel _____
Title _____ E-mail _____

Payment Method

☐ **Credit card:** We will process the payment corresponding to our sponsorship as here above by:

☐ **Visa** ☐ **MasterCard**

I authorize Al-Iktissad Wal-Aamal Company S.A.L. to debit, according to the ticked option in the "pricing" box above, my card detailed below. I understand the credit card service charges (1.50% Visa & MasterCard) are added to the total amount and will be charged at the same time.

Card number _____

Verification code _____

Date of expiry _____

Cardholder Name _____

Signature _____

☐ **Bank transfer** in USD to the order of *Al-Iktissad Wal-Aamal Co. S.A.L.* (Bank charges are borne on sender).

Beneficiary: Al Iktissad Wal Aamal Co.

Bank Account: 00018622-0102

IBAN: LB43 0056 0000 0000 0001 8622 0102

Bank: Audi Bank - Gefinor Branch – Beirut Lebanon

Swift: AUDBLBBX

Currency: USD



مؤتمر الاقتصاد الاغترابي الثالث
3rd EMIGRANTS ECONOMIC CONFERENCE

4 JULY 2023

Phoenicia Intercontinental Hotel- Beirut

Date: _____

Signature: _____